

《单词百科:hypertrophy是什么意思?hypertrophy怎么发音?hypertrophy的解释和用法》

英语单词hypertrophy是什么意思?hypertrophy怎么读?hypertrophy怎么发音?简答网为您整理了hypertrophy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hypertrophy怎么读

hypertrophy的读音:[ha p :tr fi]

hypertrophy的意思

1、n.肥大，过度生长，过度增大;

hypertrophy的相关词组

1、atrial hypertrophy 心房肥大;

2、cicatricial hypertrophy [医] 瘢痕性肥大;

hypertrophy的双语例句

1、Conclusion Bre can alleviate myocardial hypertrophy and fibrosis induced by Iso in rats.

结论Bre对Iso引起大鼠心肌肥厚和纤维化具有一定的改善作用.

2、In fact, the most common cause of functional nasal airway obstruction is inferior turbinate hypertrophy.

事实上, 最常见的功能性鼻气道阻塞原因就是下鼻甲肥大.

3、Objective To probe into the value of nasopharynx lateral film in the diagnosis of adenoidal hypertrophy.

目的探讨鼻咽侧位片对腺样体肥大的诊断价值.

4、Objective : To investigate the curative effect of treatment by radiofrequency under nasal endoscopy on adenoidal hypertrophy.

目的探讨鼻内窥镜下射频治疗腺样体肥大的疗效.

5、Method CT manifestations of 60 children with adenoid hypertrophy were retrospectively analyzed.

方法:回顾分析60例儿童腺样体肥大的CT表现.

6、Objective : To discuss the therapeutic methods of adenoid hypertrophy in adults.

目的探讨成人腺样体肥大的治疗方法.

7、Results The thicken of adenoid tonsil hypertrophy was 13 mm to 25 mm.

结果增殖腺样体厚度13~25mm,呈弧扇形14例,呈长条状9例,呈不规则状2例.

8、Objective To investigate a better osteotomy method for correction of hypertrophy mandible angle.

目的:探索更好的下颌角肥大截骨缩小术式.

9、Director: Dr. Wang, can you tell something about the differential diagnosis of

concentric left ventricular hypertrophy?

主任: 王医生, 你能说说特征性的左室肥大的鉴别诊断有哪些 吗 ?

10、What reason is hypertrophy of male double breast?

男性双乳肥大是什么原因?

11、In this text, we reviewed the effect of atorvastatin on the treatment of cardiac myocyte hypertrophy.

本文从心肌细胞肥大这个角度阐述阿托伐他汀对心室重塑的影响.

12、The relationship that hypertrophy of left heart waist, room lacks.

左心腰肥大、房缺的关系.

13、This response results in pulmonary hypertension with right ventricular hypertrophy, a lethal disease.

这些反应导致了肺动脉高压并右心室肥厚-一种致命性疾病.

14、D: I think you have a prostatic hypertrophy (prostatitis, a urinary stone).

我想你恐怕得了前列腺肥大 (前列腺炎, 泌尿系统结石).

15、This is the very patient in my ward who shows isolated right ventricular hypertrophy.

这正是我病房里显示单独右心室肥大的那个病人.

16、Muscles can hypertrophy when people take steroids.

当人们食用类固醇时,肌肉就会过度生长.

17、There is no effective therapy for HCM and generally for cardiac hypertrophy.

HCM和心肌肥厚缺乏有效的治疗方法.

18、Conclusion To apply the prostate stents in prostatic hypertrophy was safety.

结论前列腺支架治疗前列腺增生引起的排尿困难是可靠的.

以上是简答网为您整理的hypertrophy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于hypertrophy的用法、hypertrophy的释义、hypertrophy的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hypertrophy>

